

Input til dagsorden

Kirsten N:

- Er der en, der vil være medarrangør på Møn-turen?
 - Pernille har meldt sig - og Karen Nevers. Kirsten spørger Linda.
- Kandidater, vi kan prikke til diverse udvalg? Særligt baneudvalget.
 -
- Vinter-aktiviteter i ridehus
 - Status på Springkursus?
 - Skal vi lyn-trylle en aftenaktivitet frem, når vi nu har ridehuset? Ønsker?
 - Gædingafirmi-kursus - idé til forår eller næste vinter
 - Kirsten B vil gerne tage initiativ til Gædingafirmi-stævne på Geysirbanen.
- Hvis der er tid: Input til formandens beretning
 - Kirsten N kigger i regnskaber og referater
 - NB! Vores idé med at støtte vinteraktiviteter ved at leje ridehus.
- Til Hanne
 - Hvem mon vi skal have fat i fra Lejre Kommune vedr. div. støttekroneansøgninger?
 - Der var noget med, at du ikke kunne komme til GF? Kan du instruere næstformanden i fremlæggelse af regnskab og budget?
 - Tjek
 - Indtægt ca 50.000 benævnt "sponsorater" = Returnering af flere års depot Lejre Kommune
 - Oversigt over aktiviteter inkl. indtægt/udgift findes i Hannes mappe
- Endelig GF dagsorden
 - Forslag om klub-ridekort til Hedeland
- Nyhedsbrev fra Hedelandsgruppen
 - Sendes ud til alle medlemmer
 - Idé: Geysir som sponsor af et dommerhus - vi hører lige prisen først.
- Hjemmesiden: Ingelise har kontakt til Annie.
 - Hanne foreslår, at vi på hvert bestyrelsesmøde lige åbner siden og laver opdateringer - efter behov. Ingelise er optimistisk omkring opgaven.

Barbara:

- CHR registrering af
 - Geysirsletten
 - Kirsten B undersøger og effektuerer
 - Hedeland - Kirsten N spørger Anna / Nete, hvordan det foregår